



年終考試前溫習周(中四至中五級)

敬啟者：

為了協助 貴子弟準備年終考試，學校今年特設考試前溫習周，微調五月三十一日至六月七日的上課時間，釋放空間讓同學專注溫習及規劃溫習進度。上述期間，中四及中五同學每天回校上課時間不變，每天課堂仍然保持八節，唯每節上課時間縮短為三十分鐘。高中同學於下午一時完成八節課堂，除非有特別安排，同學可於下午一時選擇留校或放學回家溫習，溫習周期間所有課外活動暫停，讓學生專心準備考試。詳情請參閱下表：

課節	時間
回校時間	8:10 前
第一節	8:15 - 8:45
第二節	8:45 - 9:15
第一小息	9:15 - 9:30
第三節	9:30 - 10:00
第四節	10:00 - 10:30
第二小息	10:30 - 10:45
第五節	10:45 - 11:15
第六節	11:15 - 11:45
第三小息	11:45 - 12:00
第七節	12:00 - 12:30
第八節	12:30 - 13:00
*放學	13:00

(*註：個別高中同學或因應老師要求，須於下午回校出席相關教學活動，詳情將另行通知家長。)

學校期望同學能善用課餘時間，及早規劃溫習進度，專注學業，勤奮力學，在年終考試中全力以赴，爭取理想成績。

此致

中四至中五級家長

二零一七年五月十九日

仁愛堂田家炳中學校長

吳潔容 謹啟

回條(須於 22/5 交回班主任)

敬覆者：

本人知悉 貴校中四至中五級設立的考試前溫習周事宜，並會敦促敝子弟努力溫習，認真準備年終考試。

此覆

仁愛堂田家炳中學校長

班 別： _____ 班號： _____

學生姓名： _____

家長簽署： _____



Revision Week Prior to Final Examination (S4-S5)

The school has scheduled a pre-examination revision week to facilitate students to prepare for the final examination. Under this arrangement, there will be slight changes in class time between 31 May and 7 June. These changes allow time for students to focus on revision and plan their revision schedule. During the above period, daily school arrival time will remain the same for S4 and S5 students. The number of lessons will remain the same at 8 per day, while each lesson will be shortened to 30 minutes. Senior form students will complete 8 lessons before 1 p.m. each day. Unless there are special arrangements, students may choose to study at the school or at home after 1 p.m. There are no extra-curricular activities after school in the pre-examination revision week. Please refer to the table below for details:

Lesson	Time
Arrival at school	Before 8:10
1 st lesson	8:15 – 8:45
2 nd lesson	8:45 – 9:15
1 st recess	9:15 – 9:30
3 rd lesson	9:30 – 10:00
4 th lesson	10:00 – 10:30
2 nd recess	10:30 – 10:45
5 th lesson	10:45 – 11:15
6 th lesson	11:15 – 11:45
3 rd recess	11:45 – 12:00
7 th lesson	12:00 – 12:30
8 th lesson	12:30 – 13:00
* Dismissal from school	13:00

**Some senior secondary students may have to attend relevant educational activities at the school in the afternoon as requested by their teachers. Parents of these students will be notified of the details via separate circulars.*

The school expects students to make good use of the above arrangements for early planning and scheduling of revision time. Students are expected to focus on their studies and make every effort in learning so that they can strive for the best and achieve satisfactory results in the final examination.

Ng Kit Yung
Principal

----- ✂ -----

Reply Slip (To be submitted to form teacher by 22/5)

____ May 2017

I am notified of the arrangement regarding the pre-examination revision week for S4-S5 students. I will urge my child to study and prepare for the final examination diligently.

Class : _____ Class number : _____

Name of student : _____

Parent signature : _____